
Dz-06.0021.9.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia IX SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie IX sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 23 kwietnia 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginał uchwały, 

2. lista obecności radnych 

3. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji IX otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.10 do godz. 19.50 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  
 

Przewodniczący p. Bogdan Smok po otwarciu sesji przywitał przybyłych gości. 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący zapytał czy są 

jakieś propozycje zmiany porządku obrad w związku z ich brakiem poinformował, że wpłynęły 

do niego dwa wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad. Przystąpiono do głosowania 

nad wnioskami:  

 

1. w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 76. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 18, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 2  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8. 

 

2. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 77. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek:  

za - 18, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 2  

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 9. 

 

Ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji VIII, 

3. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI w roku 2014, druk 

nr 71, 



4. Opinia w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa i przebudowa infrastruktury technicznej oraz budowa ścieżki 

rowerowej i chodnika przy ul. Armii Krajowej, druk nr 72, 

5. Opinia w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: przebudowa infrastruktury technicznej, przebudowa ul. Rydla wraz  

z ul. Radzikowskiego i ul. Głowackiego, druk nr 73, 

6. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 74, 

7. Zmiana Uchwały Nr V/49/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 75, 

8. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 76, 

9. Wniosek w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 77, 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji VIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 71) przygotowany przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI w roku 2014. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Jacek Domański. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Alicja Gackiewicz. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 3 

nieobecnych – 1  

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/71/2015 
w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy VI 

w roku 2014 

 

Ad. 4  

Projekt uchwały (druk nr 72) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa i przebudowa 

infrastruktury technicznej oraz budowa ścieżki rowerowej i chodnika przy ul. Armii Krajowej. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrał: Łukasz Krajewski. 



 

 p. Łukasz Krajewski zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„Proponuję uzupełnienie projektu uchwały o następujące słowa: 

„Jednocześnie zwraca się uwagę, że teren objęty w/w wnioskiem ze względu na swoją mocno 

eksponowaną lokalizację i przyszłą funkcję, jaką będzie wyjście z przystanku PKP stanie się 

kluczowym punktem w systemie przestrzeni publicznej dzielnicy. Jest niezwykle ważne, aby 

ten teren został zagospodarowany z należyta starannością. Nie może się ono ograniczyć 

jedynie do połączenia wyjścia z przystanku PKP chodnikiem z istniejącą siecią dróg pieszych, 

ale powinna być atrakcyjna przestrzenia publiczną.” 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j.w.: 

za – 19 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/72/2015 
w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa i przebudowa infrastruktury technicznej oraz budowa 

ścieżki rowerowej i chodnika przy ul. Armii Krajowej 

 

Ad. 5  

Projekt uchwały (druk nr 73) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego: przebudowa infrastruktury 

technicznej, przebudowa ul. Rydla wraz z ul. Radzikowskiego i ul. Głowackiego. Projekt 

uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/73/2015 
w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 



inwestycyjnego: przebudowa infrastruktury technicznej, przebudowa ul. Rydla 

wraz z ul. Radzikowskiego i ul. Głowackiego 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 74) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisja Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Opinia Komisja Edukacji – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 p. Alicja Gackiewicz zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W § 1 dopisuje się ustęp 3 o następującym brzmieniu: 

W dziedzinie G pn.: „Program wspierania osób niepełnosprawnych”: 

a) Zmienia się zakres rzeczowy zadania pn.: „Wykonanie podjazdów dla osób 

niepełnosprawnych wraz z barierkami i remontem schodów w SP Nr 153”  

na: „Wykonanie projektu podjazdów dla osób niepełnosprawnych wraz z realizacją”. 

Kwota zadania: 10 800 zł, realizator zadania: ZEO.” 

 

Pani Alicja Gackiewicz omówiła w/w poprawkę. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/74/2015 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 7  

Projekt uchwały (druk nr 75) przygotowany przez Zarzad w sprawie zmiany Uchwały Nr 

V/49/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2015-2016. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/75/2015 
w sprawie zmiany Uchwały Nr V/49/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2015-2016 

 

Ad. 8  

Projekt uchwały (druk nr 76) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych 

w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferowała p. Małgorzata Turek. 

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/76/2015 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 77) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferował p. Stanisław Sikora. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Opinia Zarządu – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Marta Drużkowska, 

Stanisław Sikora. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr IX/77/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

 

Ad. 10 
Głos zabrali:  

1. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Ponowił pytanie o sytuację działek, na których budowane jest boisko do piłki nożnej  

i kort tenisowy przez KS „Bronowianka”. W odpowiedzi przewodniczący poinformował, 

iż rozmawiał z dyrektorem klubu i otrzymał zapewnienie, że wszystkie działania są 

zgodne z prawem a ponadto sprawę bada też ZIS, 

2. Małgorzata Turek: 

 Poprosiła radnych, aby zamieszczali na tablicach ogłoszeń w swoich okręgach informacje 

dla mieszkańców, 

3. Małgorzata Sroczyńska: 

 Zgodziła się z przedmówcą i powiedziała, że skontaktuje się mailowo z radnymi w celu 

stworzenia listy osób opiekujących się tablicami, 

 Poinformowała, że nie jest jeszcze podpisana umowa z drukarnią i redaktorem Gazety 

Bronowickiej, 

 Poinformowała, że cześć członków Zarządu poprosiła o umieszczenie na stronie 

internetowej Dzielnicy VI informacji, że ich dyżury będą się odbywać po wcześniejszym 

umówieniu spotkania telefonicznie lub mailowo, 

4. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zapytał czy mieszkańcy mogą liczyć na wsparcie Rady i Zarządu Dzielnicy VI  

w powstrzymaniu wybudowania zadaszenia na boiskach przy KS „Bronowianka”. 

Przewodniczący odpowiedział, że jeśli Zarząd Infrastruktury Sportowej lub Wydział 

Architektury i Urbanistyki UMK wystąpi o opinie w powyższej sprawie to Rada zajmie  

stanowisko natomiast on sam jest za budową zadaszenia. 

5. Małgorzata Turek: 

 W związku z negatywną odpowiedzią ZIKiT na prośbę o ustawienia automatu biletowego 

przy pętli na Rydla poprosiła, żeby raz jeszcze wystosować pismo w powyższej sprawie. 

W odpowiedzi Przewodniczący stwierdził, że negatywna decyzja prawdopodobnie 

wynika z braku środków finansowych na automaty biletowe, ale zostanie ponowiona 

prośba, 

 Poprosiła o usunięcie lub zmianę lokalizacji pojemników do segregacji śmieci, które 

znajdują się na ul. Rydla przy pętli tramwajowej. Wywiązała się dyskusja, w której wzięli 

udział Bogdan Smok i Łukasz Krajewski oraz została przedstawiona dodatkowa 

propozycja, aby kosze do selektywnej zbiórki znajdujące się przy ul. Krzywy Zaułek 

wymienić na nowe, 

6. Adam Goch: 

 Zapytał czy przedstawić wykaz pojemników (do selektywnej zbiórki śmieci oraz na 

odzież) w celu ich usunięcia. Przewodniczący odpowiedział, że MPO oczekuje na takie 

informacje, które umożliwią likwidację pojemników, 

7. Małgorzata Turek: 

 Poinformowała, ze wystąpiła z pismem w spr. wymalowania pasów przy Przedszkolu nr 

77 na ul. Jadwigi z Łobzowa i zapytał czy są jakieś informacje w tym zakresie. 



Przewodniczący odpowiedział, że pracownik ZIKiT, który był odpowiedzialny za sprawy 

komunikacyjne zwolnił się z pracy i Rada nie na razie żadnych informacji,  

8. Małgorzata Sroczyńska: 

 Poinformowała, że w trakcie realizacji inwestycji kolejowej został przerwany trakt 

Młynówki Królewskiej i nie ma przejścia dla pieszych. Głos w tej sprawie zabrała także 

Margareta Perčić, 

9. Rodzice uczniów Szkoły Podstawowej Nr 50 (Agnieszka Kądziołek, Tomasz Balcerowski, 

Monika Bielak, Barbara Gruszkiewicz): 

 Zabrali głos w sprawie organizacji ruchu na ul. Zielony Most przedstawiając swoje 

wątpliwości i postulaty: 

 kiedy zostaną zrealizowane inwestycje dla pieszych, 

 jak będzie wyglądał ruch pieszych po wprowadzeniu zmian w organizacji ruchu 

samochodowego 

 zaapelowano o wprowadzenie jednego kierunku jazdy, 

 zaproponowano, aby ZIKiT wykonał ekspertyzę bezpieczeństwa na powyższym 

obszarze, 

Przewodniczący powiedział, że jeśli ZIKiT zwróci się do Dzielnicy z wnioskiem  

o zajęcie stanowiska w powyższej sprawie to wtedy zostanie wydana opinia.  

Marta Drużkowska zaproponowała, aby zwrócić się z prośbą do ZIKiT o wydanie 

opinii w przedmiotowej sprawie. Głos w sprawie zabrał również Stanisław Sikora, 

10. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że prawdopodobnie następna sesja odbędzie się 06.05.2015 r. o godz. 

18.00, ale o ostatecznym terminie radni zostaną jeszcze powiadomieni, 

 Poinformował, że około 14-15.05.2015 r. odbędzie się spotkanie radnych Miasta 

Krakowa z obszaru Dzielnicy VI z radnymi Dzielnicy VI 

11. Mieszkaniec Adam Jonak: 

 Poinformował, że mimo remontu ul. Racheli nie cala ulica została wyremontowana oraz 

zapytał kiedy zostanie dokończona. Przewodniczący odpowiedział, że środki finansowe 

Dzielnicy VI na rok 2015 są już rozdysponowane, ale zwróci się do ZIKiT o dokończenie 

remontu zw środków finansowych przeznaczonych na bieżące utrzymanie. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady IX sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

                       
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


